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Sitno, 10 października 2013 roku 
 

ST.0043.VI.38.2013 
 

Protokół Nr XXXVIII/2013 

R a d y  G m i n y 
 Sitno 

z dnia 10 października 2013 roku 
 

 

Porządek obrad: 
 

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad. 

3. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

4. Podjęcie uchwał: 
- w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2013 rok, 

- w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sitno 

na lata 2013-2018, 

- w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Sitno, 

- w sprawie powierzenia Wójtowi Gminy ustalenia wysokości cen i opłat za korzystanie z hal 

sportowych przy Szkole Podstawowej i Gimnazjum w Sitnie oraz Szkole Podstawowej i Gimnazjum 

w Jarosławcu. 

5. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy. 

6. Informacje o realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2012/2013. 

7. Przedstawienie analizy oświadczeń majątkowych. 

8. Interpelacje i zapytania Radnych – odpowiedzi. 

9. Sprawy różne. 

10. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

11. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Radni obecni: 
 

1. Biłant Marek 

2. Borowiec Andrzej 

3. Antoni Gazda 

4. Juszczak Andrzej 

5. Kozak Leszek 

6. Mazurek Janusz 

7. Mazurek Jerzy 

8. Niedźwiedź Zygmunt 

9. Palikot Piotr 

10. Pawlicha Bogdan 

11. Stefańczuk Zbigniew 

12. Szajnoga Marek 

13. Tukiendorf Edward 

 

Radni nieobecni: 
1. Ostapińska Dorota 

2. Tarkot Alina 
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Ad 1 

 

Otwarcie obrad sesji 
 

         Otwarcia obrad XXXVIII Sesji Rady Gminy w bieżącej kadencji dokonał 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Edward Tukiendorf. 

Przewodniczący powitał Radnych oraz Wójta Gminy Komarów-Osada Panią 

Wiesławę Sieńkowską, a następnie sołtysów i gości zaproszonych: Wójta Gminy 

Pana Kajetana Protasa, Sekretarza Gminy Pana Mariana Bernata, Skarbnika 

Gminy Panią Jolantę Hryciuk, Panią kierownik GOPS Barbarę Tor. Obrady 

rozpoczęły się o godz. 12
00

 i trwały do godz. 15
30

. 

 

Ad. 2 

 

Stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad 
 

Przewodniczący Rady Gminy na podstawie listy obecności stwierdził, że 

w obradach uczestniczy13 Radnych, co stanowi niezbędne quorum potrzebne do 

podejmowania prawomocnych uchwał.  

Przewodniczący przedstawił proponowany porządek obrad. Pan Wójt 

poprosił, aby do porządku obrad wprowadzić na początku punkt dot. zajęcia 

stanowiska w zakresie odległości budowli wiatraków w Gminie Komarów-

Osada, ponieważ jest to niedaleko obrzeży naszej gminy – Kolonii Górnej 

Cześniki. 

Następnie Przewodniczący poprosił, aby do porządku obrad dołączyć 

jeszcze uchwałę w sprawie zmiany uchwały Nr XXIX/167/2012 w spawie 

uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych na rok 2013. 

Dalej Pan Przewodniczący zaproponował, aby po sprawach formalnych 

oddać głos przybyłej Pani Wiesławie Sieńkowskiej – Wójt Gminy Komarów-

Osada. 

Kolejno Przewodniczący zapytał, czy są jeszcze jakieś uwagi do porządku 

obrad. 

 Ponieważ więcej uwag nie było Przewodniczący poddał pod głosowanie 

proponowany porządek obrad.   

Proponowany porządek został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu 

jawnym. 

 

Ad. 3 

 

Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków 
 

        Przewodniczący Rady Gminy zaproponował, by w skład Komisji Uchwał                 

i Wniosków weszli nw. Radni: Leszek Kozak, Zygmunt Niedźwiedź, Antoni 

Gazda. 
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Zgłoszeni kandydaci wyrazili zgodę na pracę w Komisji i zostali powołani do jej 

składu jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 
 

Następnie Przewodniczący odczytał pismo z gminy Komarów-Osada 

w sprawie podjęcia działań mających na celu uwzględnienie w pracach nad 

zmianą Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

gminy Sitno stref oddziaływania farmy wiatrowej planowanej na terenie gminy 

Komarów-Osada zgodnie z przesłanym załącznikiem ( pismo stanowi załącznik 

do materiałów z sesji). 

Pani Sieńkowska w imieniu Radnych Komarów-Osada, jak i mieszkańców 

poprosiła Radę Gminy Sitno o uwzględnienie pisma odczytanego przez Pana 

Przewodniczącego, aby Rada Gminy Sitno wyraziła zgodę na strefę 

oddziaływania farm wiatrowych na terenie gminy Sitno, które to miałyby 

powstać w gminie Komarów-Osada. 

Dalej Pani Sieńkowska poinformowała, że na terenie gminy Komarów-

Osada planowanych jest 16 farm wiatrowych, z czego 3 mają strefę 

odziaływania na terenie gminy Sitno. Pani Sieńkowska omówiła załącznik do 

pisma. 

Następnie Pani Sieńkowska przedstawiła ogólnie, zagadnienie dotyczące 

wiatraków i korzyści płynących z ich budowy mówiąc między innymi, że była 

na spotkaniach wyjazdowych do miejscowości, gdzie już takie wiatraki zostały 

wybudowane i nie zaobserwowała tam żadnych negatywnych skutków. 

Pan Pawlicha zapytał, czy Pani Sieńkowska ma pewność, że wiatraki będą 

nowe. 

Pani Sieńkowska wyjaśniła, że miała zapewnienia, iż będą to nowe 

wiatraki. Używane wiatraki stawiają przeważnie osoby prywatne. 

Pan Borowiec stwierdził, że prywatnej osoby tak naprawdę nie stać na 

postawienie takiego wiatraka. 

Pan Wójt zapytał, jaka jest planowana liczba wiatraków na terenie gminy 

Komarów-Osada i o jakiej mocy. 

Pani Sieńkowska odpowiedział, że planowanych jest 16 wiatraków, z czego 

każdy o mocy 2MW. 

Następnie Pani Sieńkowska powiedziała, że w strefie odziaływania nie są 

zlokalizowane żadne zabudowania z terenu gminy Sitno. 

Pan Borowiec powiedział, że firmy często zaniżają odległości 

oddziaływania turbiny. 

Dalej Pan Borowiec w nawiązaniu do wypowiedzi Pani Sieńkowskiej 

wyjaśnił, że energia z elektrowni wiatrowych jest droższa o jakieś 2,3 do 3 razy.  

Następnie Pan Borowiec stwierdził, że jest to energia szkodliwa.  

Pani Sieńkowska poinformowała, że na pewno nie budowano by 

wiatraków, gdyby nie było środków wspierających z Unii Europejskiej, 

jednocześnie Polska zobowiązała się do posiadania określonej ilości 

odnawialnych źródeł energii. W przypadku, kiedy nie osiągniemy określonej 

ilości i tak będziemy musieli płacić kary. 
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Pan Borowiec stwierdził, że są inne odnawialne źródła energii takie jak np. 

biogazownie. 

Pan Pawlicha zapytał, jakie byłyby konsekwencję, gdyby gmina Sitno się 

nie zgodziła. 

Pani Sieńkowska odpowiedziała, że po prostu te 3 wiatraki by nie powstały.  

Pan Szajnoga zapytał, jakie są najmniejsze odległości do wiatraka od 

mieszkańców w gminie Komarów-Osada. 

Pani Sieńkowska odpowiedziała,: „że przyjechała omawiać to, co dotyczy 

gminy Sitno”. 

Pan Borowiec powiedział,: „(…) że jeżeli Ministerstwo Zdrowia mówi, że 

bezpieczna odległość od wiatraka to 2km to, dlaczego chcemy budować 

w odległości 400m. Budujmy, ale w zdrowych odległościach”. 

Pan Sekretarz stwierdził, że należy skonsultować się z mieszkańcami, 

których to dotyczy, czyli mieszkańcami Cześnik i wtedy podjąć stanowisko.  

Pan Pawlicha poinformował, że musi się skonsultować z mieszkańcami 

Cześnik i na następnej sesji będzie można pojąć decyzję w tej sprawie. 

Pani Sieńkowska podziękowała, za umożliwienie zabrania głosu 

i jednocześnie poprosiła o pozytywne rozpatrzenie jej prośby. 

 

Ad. 4 

 

Podjęcie uchwał 

 

Przy podejmowaniu Uchwał brało udział 12 Radnych. 

Pan Zygmunt Niedźwiedź odczytał kolejno projekty Uchwał celem ich podjęcia: 

 

1) Uchwała Nr XXXVIII/212/2013 Rady Gminy Sitno z dnia 10 października 

2013r. w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2013r. 

 

Uchwałę omówiła Pani Skarbnik. 

Pan Wójt powiedział, że będziemy mieli problem z sfinansowaniem 

oświaty do końca roku. 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący poddał pod głosowanie 

omówioną Uchwałę. 

Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

2) Uchwała Nr XXXVIII/213/2013 Rady Gminy Sitno z dnia 10 października 

2013r. w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Sitno na lata 2013-2018. 

 

Uchwałę omówiła Pani Skarbnik. 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący poddał pod głosowanie 

omówioną Uchwałę. 

Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 
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3) Uchwała Nr XXXVIII/214/2013 Rady Gminy Sitno z dnia 10 października 

2013r. w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 

Gminy Sitno. 

 

Pan Wójt wyjaśnił, że jest to tekst ujednolicony podjętej uchwały 

w ubiegłym roku dodano jedynie punkt mówiący o zachowaniu porządku na 

własnej posesji.  

Pan Sekretarz dodał, że w tej chwili mamy możliwość egzekwowania 

porządku i ładu przy posesjach, chodzi głownie o koszenie traw. 

Pan Szajnoga zapytał,: „kto ma kosić rowy przydrożne w Jarosławcu?” 

Pan Wójt powiedział, że w obrębie Krajówki powinien Zarząd Dróg 

Krajowych, jednak nie jest łatwo cokolwiek wyegzekwować od Zarządu Dróg. 

Dalej Pan Wójt powiedział, że będziemy ich naciskać jednak będzie ciężko. 

Pan Stefańczuk zapytał, co robić ze szkłem zbitym, np. szklanka. 

Pan Sekretarz wyjaśnił, że szkło generalnie do szkła, natomiast gorzej jest 

ze szkłem ze szklarni itp., ponieważ tego nie chcą firmy zabierać. 

Dalej Pan Sekretarz poinformował, że mamy wystawioną fakturę za 3 

kwartał za śmieci 57tys. zł. Mamy przychód w granicach tej kwoty, jednak są 

jeszcze prowizje dla sołtysów, jeżeli w miesiącach: październik, listopad, 

grudzień śmieci będzie mniej to się wyrobimy, w tej kwocie i stawka zostanie 

utrzymana na tym samym poziomie.  

Kolejno Pan Sekretarz powiedział, że w listopadzie będą kolejne nabory 

wniosków na zbiórkę azbestu na 2014 rok. 

 

W związku z brakiem więcej pytań Przewodniczący poddał pod 

głosowanie omówioną Uchwałę. 

 

Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

4) Uchwała Nr XXXVIII/215/2013 Rady Gminy Sitno z dnia 10 października 

2013r. w sprawie powierzenia Wójtowi Gminy ustalenia wysokości cen 

i opłat za korzystanie z hal sportowych przy Szkole Podstawowej 

i Gimnazjum w Sitnie oraz Szkole Podstawowej i Gimnazjum w Jarosławcu. 

 

Pan Sekretarz wyjaśnił, że uchwała ta ma na celu unormowanie opłat za 

hale sportowe. Mieszkańcy z gminy będą jednak zwolnieni z tych opłat. 

Następnie Pan Sekretarz poinformował, że wpłynęło również podanie Pani 

Załogi w sprawie umożliwienia składowania słomy na byłym placu buraczanym 

w Karpiu, a w związku z tym jest prośba do Komisji Rolnictwa, aby zajęła się 

tym tematem – czy wprowadzamy jakieś opłaty i jeśli tak to, w jakiej formie. 

Zgłosiła się również firma VIBROPLAST, której też chodzi o plac. 

 



6 

 

W związku z brakiem więcej pytań Przewodniczący poddał pod 

głosowanie omówioną Uchwałę. 

 

Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

 

5) Uchwała Nr XXXVIII/216/2013 Rady Gminy Sitno z dnia 10 października 

2013r. w sprawie zmiany uchwały Nr XXIX/167/2012 w spawie uchwalenia 

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych na rok 2013. 

 

Pan Sekretarz powiedział, że z tego programu jest przygotowana kwota na 

dowożenie żywności do Kornelówki, z której korzystają najuboższe rodziny 

i cześć zostanie jeszcze dla sportowców.  

Następnie Pan Sekretarz poinformował, że „(…) została zakończona 

kotłownia w Sitnie, do której trzeba jeszcze dołożyć około 13 tys. zł, wodociąg 

również został już odebrany. Na 28 października jest przygotowywany przetarg 

na byłą zlewnię mleka w Czołkach i w połowie listopada na Kornelówkę. 

Najprawdopodobniej zrobimy też przetarg na Cześniki w połowie listopada. 

Umowa ma być na Cześniki we wtorek, bądź środę i będziemy robić przetarg. 

Pan Pawlicha powiedział,: żeby się nie rozpędzać z klubem, starczy nam 

A klasa, ponieważ nie mamy środków żeby poszli wyżej. 

Pan Sekretarz powiedział, że jeszcze nas na okręgówkę może będzie stać. 

 

W związku z brakiem więcej pytań Przewodniczący poddał pod 

głosowanie omówioną Uchwałę. 

 

Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

Ad. 5 

 

Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy. 

 

Sprawozdanie przedstawił Wójt Gminy Sitno dr inż. Kajetan Protas. 

 

Poruszając zagadnienia: 

1. Drogownictwo gminne (poprawa dróg gminnych za pomocą żużlu 

i gruzu); 

2. Inwestycji ( zakończono budowę sieci Sitno, Czołki, Kornelówka); 

3. Oświatowe ( wykonanie remontu schodów w szkole w Kornelówce, 

poprawiono parkiet hali sportowej w Sitnie, zakończono modernizację 

ogrzewania w szkole w Sitnie, uzgodniono sprawę remontu sieci w szkole 

w Horyszowie Polskim); 
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4. Zasilenia środkami finansowymi gminy ( z banku w Sitnie 705 tys. zł, 

drugi kredyt 1,254mln zł); 

5. Remonty ( wymiana okien i drzwi w remizie w Stabrowie); 

6. Sprawy opracowania projektów na 2014rok ( remiza KGW Stabrów, 

Wiata magazynowo garażowa w Sitnie, zmiana budynku w Jarosławcu 

przy byłym zakładzie rolnym na remizę, pokrycie remizy w Stabrowie); 

7. Sprawy strażackie ( dokonano zabezpieczenia jednostki w Sitnie na sumę 

42tys.zł – zakup narzędzi hydraulicznych, wentylatora wymijającego, 

detektora gazów, środki pianotwórcze, ubrania koszarowe 5szt.; 

8. Sprawy gospodarcze ( przystanki w Wólce Horyszowskiej 

i w Cześnikach, ujęcie wody i remont hydrantu w Rozdołach, pokrycie 

hydroforni w Sitnie, położenie papy w punkcie w Jarosławcu, postawienie 

znaków drogowych w miejscowości; Czołki, Kornelówka, Karp); 

9. Sprawy odbioru azbestu; 

10.  Sprawy kulturalno-sportowe (dożynki gminne); 

11.  Sprawy Młodzieżowej Orkiestry; 

12.  Sprawa wspólnoty w Jarosławcu; 

13.  Sprawa projektu zmian w miejscowym planie zagospodarowania 

przestrzennego; 

14.  Remont chodnika ( osiedle w Jarosławcu, chodnik od krajowej drogi 

w Jarosławcu w kierunku Stabrowa); 

15.  Energi odnawialnej-biogazownie; 

   

Pan Sekretarz dodał, że wiata, o której mówił Pan Wójt fizycznie stoi 

w byłym SKR trzeba ją tylko wyremontować. Planujemy również zrobić projekt 

na remont budynku znajdującego się na byłej wadze buraczanej w Karpiu.  

Dalej Pan Sekretarz powiedział, że uważa, iż nie ma sensu robienia 

projektu na remont starego budynku w byłym zakładzie rolnym w Jarosławcu za 

kwotę około 28tys. zł. Lepiej byłoby zrobić projekt na całkiem nowy budynek, 

który znajdowałby się przy placu zabaw -  w środku osiedla. 

Następnie Pan Sekretarz poinformował, że łączymy chodnik od zakładu 

rolnego do drogi krajowej, przejścia przez ulicę z kostki 8cm. Będzie jednak 

nam brakować około 35tys. zł. 

Kolejno Pan Sekretarz powiedział, że mamy już następujące 

zapotrzebowanie w budżecie na rok 2014, a więc: „(…) chodnik w Jarosławcu – 

320m x 1,20m, kostkę dostaliśmy i obrzeża kwota w granicach 30tys. zł; piec 

w Horyszowie Polskim w granicach 30 tys. zł; chodnik przy szkole 

w Jarosławcu w kierunku Stabrowa kwota około 23tys.zł. Musimy zrobić 

również oznakowania i przejścia, o których na razie nie mówimy. Przygotujemy 

projekt budżetu – myślę, że wspólnie”. 

Kontynuując swoją wypowiedź Pan Sekretarz poinformował,: „(…) że 30 

października odbędzie się sesja, na której będziemy zmieniać studium 

w zakresie 9-ciu zmian, jakie były poprzednio z wyłączeniem wiatraków, będzie 

tylko biogazownia. Na następnej sesji 14 listopada będzie zmiana w planie 
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związana jeszcze ze starymi działkami, o których była dyskusja w sądzie i 24 

zmiany w planie, w tym te, które nas najbardziej interesowały dot. budownictwa 

mieszkaniowego”. 

Pan Niedźwiedź poinformował, że Stabrów przeznaczył na przyszły rok 

3tys. zł z funduszu sołeckiego na chodnik z Jarosławca w stronę Stabrowa. 

Pan Sekretarz powiedział, że w październiku mają być wymieniane okna 

i drzwi w remizie w Stabrowie i Horyszowie tylko okna. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy nie ma już więcej pytań odnośnie 

działalności międzysesyjnej. 

Pan Sekretarz poprosił, aby Rada zajęła jakieś stanowisko w tych 

zaawansowanych robotach, o których mówił, czy wchodzimy w te tematy 

i jeżeli tak to przegłosować je. 

Pan Gazda zapytał jak wygląda sprawa przejazdu przez posesję Pana 

Panasa. 

Pan Sekretarz wyjaśnił, że zostały postawione znaki – przejście dla 

pieszych wjazd pojazdów służbowych i zabytek. Wszystko zrobiliśmy, co 

należy. 

Pan Palikot zapytał, gdzie ma być sypany żużel. 

Pan Sekretarz poinformował gdzie i w jakiej ilości ma być sypany żużel. 

Następnie Pan Przewodniczący zapytał o stanowisko Rady w kwestiach 

inwestycji, o których mówił Pan Sekretarz. 

Pan Pawlicha zapytał, co tak naprawdę ma być robione. 

Pan Sekretarz powiedział, że chodzi o: „chodnik Jarosławiec, a właściwie 

Stabrów przed lasem Dębinką po stronie zabudowanej (320m x 1,2m) kostka 

i obrzeża z Generalnej Dyrekcji Dróg robocizna po stronie gminy - to jest 

w trakcie realizacji; Horyszów – wymiana pieca około 30tys. zł; chodnik na 

osiedlu w Jarosławcu brakuje około35tys.zł, żeby go połączyć z zakładem 

rolnym; chodnik przy szkole w Jarosławcu i pytanie, czy robimy go dłużej, aż 

pod Starą Wieś do drogi, czy robimy krótki i wtedy będzie brakowało około 10-

15tys. zł, natomiast jak zrobimy długi będzie brakowało około 30tys.zł”. 

Pan Pawlicha zapytał ile tak naprawdę trzeba będzie na to wszystko 

pieniędzy. 

Pan Sekretarz powiedział, będzie trzeba około 200tys. zł razem z żużlem. 

Pan Borowiec zapytał, kiedy będzie wożony żużel na Rozdoły i poprosił   

numer telefonu. 

Pan Sekretarz wyjaśnił, że dzisiaj i podał numer telefonu. 

Następnie Przewodniczący poddał pod głosowanie propozycję Pana 

Sekretarza, czyli awansem około 200tys.zł na działania, o których mówił wyżej. 

 

Wszyscy Radni w głosowaniu jawnym opowiedzieli się za przyjęciem 

propozycji Pana Sekretarza.    
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Ad. 6 

 

Informacje o realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2012/2013. 

 

 Pan Sekretarz omówił wyniki nauczania w poszczególnych szkołach. 

Ad. 7 

 

Przedstawienie analizy oświadczeń majątkowych. 

 

Pan Przewodniczący poinformował o informacji nadesłanej z Urzędu 

Skarbowego w Zamościu w sprawie oświadczeń majątkowych Radnych za rok 

2012, a następnie przekazał Radnym uwagi Urzędu Skarbowego, co do 

niektórych oświadczeń.  

Dalej Pan Przewodniczący poinformował, że przyszło również pismo 

z Urzędu Wojewódzkiego odnośnie oświadczenia majątkowego Pana Wójta 

i Pana Przewodniczącego, iż nie stwierdzono żadnych nieprawidłowości 

i oświadczenia zostały złożone w terminie.  

 

 

Ad. 8 

 

Interpelacje i zapytania Radnych – odpowiedzi 

 

 

 Pan Jerzy Mazurek poprosił, przebranie rowu jak pole Pana 

Sokołowskiego i Zawady, tak żeby, chociaż odpływ był. 

 Pan Sekretarz powiedział, że to będziemy robić. Tak samo w rejonie 

Janówki. 

 Pan Jerzy Mazurek powiedział, że trzeba też coś zrobić w rejonie 

działania bobrów na terenie wspólnoty. 

 Pan Sekretarz wyjaśnił, że tam jest rzeka, która nie jest nasza tylko 

zarządu melioracji Zarządu Wojewódzkiego i my nie możemy tam nic zrobić. 

 Następnie Pan Mazurek poprosił o wysypanie kamienia na końcu drogi od 

„byliny” jak kończy się cementówka. 

 Pan Sekretarz powiedział, że na chwilę obecną nie ma gruzu, jak będzie 

gruz to dopiero wtedy będziemy o tym rozmawiać. 

 Pan Szajnoga powiedział, że trzeba coś zrobić z melioracją w Jarosławcu-

ludzie zboża nie zebrali. 

 Pan Wójt wyjaśnił, że skoro jest taka sytuacja to trzeba złożyć pismo w tej 

sprawie. 

 Pan Szajnoga odpowiedział, że pismo takie było złożone już 5lat temu 

i dalej nie ma efektu. 

 Pan Wójt poinformował, że w tym roku najwięcej poprawy melioracji 

zostało wykonane właśnie w Jarosławcu. 



10 

 

 Pan Sekretarz powiedział, że nie sądzi, aby nikt nie zebrał nic w tym roku. 

 Pan Borowiec po raz kolejny zaapelował o naciskanie Powiatu, jeśli 

chodzi o uporządkowanie rowów pomiędzy Janówka, a Rozdołami, ponieważ 

w zimie koszty odśnieżania będą zapewne zdecydowanie większe niż teraz 

wycięcie krzaków i wykoszenie rowów. 

 Pan Wójt odpowiedział, iż nie mamy, co łudzić się poprawą sytuacji, 

ponieważ Powiat zastawia się tym, że nie ma pieniędzy. 

 Pan Sekretarz powiedział, że musimy poprawić drogę w Sitnie koło 

Ośrodka Zdrowia i w Cześnikach koło szkoły. 

 Pan Palikot powiedział, że składał podanie w żniwa o wycięcie krzaków, 

ale do tej pory wycięła tylko jedna osoba. Trzeba również wyciąć krzaki przy 

„klinach”, ponieważ w zimie będzie tam zawiewać, a jest to teren gminy. 

 Następnie Pan Palikot powiedział, że od klinów w stronę Cześnik jest 

bardzo wąska droga może 3m. 

 Pan Mazurek wyjaśnił, że sprawdzana niedawno była ta droga i jej 

szerokość ma wynosić 7m. 

 Dalej Pan Palikot poinformował, że był geodeta i droga z podkładów, 

która idzie do Pana Skowyry ma być zaorana 1,5m. 

 Pan Sekretarz powiedział, że musi to skonfrontować z mapą. 

 

Ad. 9 

 

Sprawy różne 

 

 Pan Sekretarz poinformował,: „(…) że były u niego Panie asystentki 

rodziny i był Pan dyrektor szkoły Podstawowej w Sitnie. Praca tych Pań jest tak 

bardzo wysoko oceniona, że są nawet efekty w nauczaniu. Zdaniem Pana 

Sekretarza pomimo braku środków zewnętrznych powinniśmy kontynuować 

pracę asystentów, ponieważ to jest trafienie do ludzi, pomoc w nauce. Dzieci 

szczególnie, w niektórych rodzinach bardzo na tym zyskują. Efekty są tutaj 

wymierne. Te osoby się wdrożyły, jest to ciężka, ponieważ są to trudne rodziny. 

Trzeba się zastanowić, czy nie powinniśmy tego kontynuować. A w związku 

z tym pytanie do Pani kierownik jak to widzi”. 

 Pani Barbara Tor kierownik GOPS odpowiedziała, że bardzo chętnie 

zatrudniłaby asystentki, gdyby tylko miała środki. Faktycznie widać poprawę 

w tych rodzinach. Rzeczywiście jeden z chłopców, który był zagrożony 

z przedmiotu, przystępując pod koniec sierpnia do egzaminu zdał go najlepiej, 

także był dobrze przygotowany przez asystenta. 

 Następnie Pani Tor poinformowała, że na chwilę obecną ma tylko środki 

na zatrudnienie asystentów do 15 października i są to środki z programu 

rządowego. 

 Dalej Pani Barbara Tor powiedziała, że na przyszły rok planuje 

w budżecie zatrudnienie asystentów, ale ze środków własnych gminy. Jeżeli 
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będzie zatwierdzony ten plan to asystenci zostaliby zatrudnieni na okres 12 m-c, 

a ich wynagrodzenie ma być na podobnym poziomie jak dotychczas.   

   

 

Pan Przewodniczący powiedział, że w tej chwili mamy dwa problemy, 

ponieważ potrzebujemy środków na zatrudnienie asystentów do końca roku 

i drugi problem to zabezpieczenie środków w nowym budżecie na rok 2014. 

 Pan Szajnoga zapytał ile kosztuje utrzymanie dziecka w placówce 

opiekuńczo wychowawczej. 

 Pani Tor odpowiedziała, że utrzymanie dziecka w placówce kształtuje się 

na poziomie 4,7-4,8tys.zł miesięcznie. 

 

Pan Wójt stwierdził, iż powinniśmy jednak szukać środków na ten cel tym 

bardziej, że ta forma się sprawdziła. Będziemy szukać może w środkach 

alkoholowych. 

Pan Przewodniczący powiedział, że musimy zająć jakieś stanowisko w tej 

sprawie. 

Pan Wójt powiedział, że trzeba teraz do końca roku znaleźć jakieś środki 

na utrzymanie tych etatów, a od nowego roku trzeba to ująć, jako zadanie 

własne.  

Pan Przewodniczący w imieniu Radnych powiedział, że popierają 

stanowisko Pana Wójta, iż trzeba szukać środków na zatrudnienie asystentów do 

końca roku i należy utrzymać zatrudnienie asystentów. 

Następnie Przewodniczący odczytał pismo z firmy BioPower dot. 

podjęcia uchwały w sprawie przystąpienia Gminy do Spółdzielni – Energetyka 

Samorządowa i podjęcia uchwały w sprawie ujęcia w budżecie Gminy Sitno na 

rok 2014 kwoty w wysokości 450tys.zł na udział w Spółce. 

Kolejne pismo, jakie odczytał Przewodniczący z firmy BioPower 

przedstawiało informację, iż kwota udziału w Spółce może być przekazywana 

w transzach zależnych od możliwości gminy, a proponowana kwota stanowi 

wkład na całość planowanej inwestycji. 

 

 

Ad. 10 

 

Przyjęcie protokołów z poprzedniej sesji 

 

Protokół Nr XXXVII/2013 wyłożony był do wglądu bezpośrednio 

w trakcie obrad sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy Państwo Radni zapoznali się  

z Protokołem i czy są do niego uwagi. 

W głosowaniu brało udział 8 Radnych. 

Państwo Radni nie wnosili uwag i przyjęli Protokół Nr XXXVII/2013 

w głosowaniu jawnym jednogłośnie. 
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Ad. 11 

 

Zamknięcie obrad sesji 

 

Na zakończenie obrad sesji Przewodniczący Rady Gminy podziękował 

zaproszonym gościom oraz Radnym za czynny udział w obradach sesji. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy zamknął sesję słowami: 

 
 

„Zamykam obrady dzisiejszej sesji” 

 
Na tym protokół zakończono i podpisano.     PRZEWODNICZĄCY 
              RADY GMINY 

Protokołował: Piotr Harczuk           Edward Tukiendorf 

 


